
Protokół nr XLII
z XLII Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia 9 lipca 2010 r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
        

                  Otwarcia XLII sesji Rady Gminy Kluki dokonał Przewodniczący Rady Gminy,
 Grzegorz  Augustyniak,  który  przewodniczył  obradom.  Powitał  serdecznie  wszystkich  Radnych, 
Pana Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz oraz Sołtysów. Zgodnie z listą obecności aktualnie 
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2  do protokołu.
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.

             Porządek obrad radni otrzymali z zawiadomieniem i materiałami na sesję.  Uwag do 
porządku obrad nie wniesiono.  Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowali wszyscy 
radni.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na rok 2010. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty
    spłat należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających  Gminie Kluki lub
    jej jednostkom podległym.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
    Gminy Kluki za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
    oraz określenie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planów finansowych instytucji  
    kultury, dla których organem założycielskim jest Gmina Kluki.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego .
8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na ustanowienie służebności przesyłu.
9. Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
10. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
11. Interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie obrad.
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Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

           Protokół z ostatniej sesji był do wglądu w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali 
obrad. Uwag do protokołu nie było. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Punkt 4  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na rok 2010. 

Projekt zmian w budżecie omówiła Pani Skarbnik E. Bednik. Autopoprawka, którą radni 
otrzymali  przed  sesją,  dotyczy  wprowadzenia  do  budżetu  środków  w  kwocie  80 000,  00  tyś.zł. 
otrzymanych z Powiatu Bełchatowskiego na realizację zadania: „Modernizacja chodnika przy drodze 
powiatowej 
w miejscowości Nowy Janów”. Zwiększenia w planie dochodów budżetowych dotyczą również dotacji 
z  budżetu  państwa o kwotę  62 500,00  tyś.  zł.  na  realizację  zadania  w ramach  programu „Radosna 
Szkoła” na budowę szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Kaszewicach.
Zgodnie  z  załącznikiem  nr  1   do  projektu  uchwały,  dokonuje  się  zmiany  dochodów budżetowych 
o kwotę 142 500, 00 tyś. zł.
W zakresie wydatków budżetowych zmiany dotyczą:
-  przesunięć  w paragrafach  w związku  z  realizacją  zadania  „Modernizacja  chodnika  w m-ci  Nowy 
Janów” ( załącznik nr 2 do projektu uchwały),
- zwiększenia wydatków majątkowych w rozdziale szkoły podstawowe o kwotę 125 000, 00 zł, na którą 
składa się dotacja z budżetu państwa- 62 500,00 tyś. zł oraz kwota z rezerwy na utworzenie szkolnego 
placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Kaszewicach ,
- w rozdziale 80114 zespoły obsługi ekonomiczno- administracyjnej szkół przesunięcia środków 
z utworzonej rezerwy na wydatki związane z realizacją zadań statutowych oraz wydatki związane 
z utrzymaniem Orlika w związku z zwiększeniem godzin pracy animatora w okresie wakacyjnym.

Budżet Gminy po zmianach wynosi:

1. Dochody                                                 10 888 399,29 zł
    w tym:
  1) dochody bieżące                                     9 438 493,99  zł
  2) dochody majątkowe                               1 499 905,30 zł

2. Wydatki                                                  13 287 636,99 zł
    w tym:
  1) wydatki bieżące                                       8 602 144,99 zł
  2) wydatki majątkowe                                 4 685 492,00 zł

Do proponowanych zmian w budżecie uwag nie zgłoszono. Za przyjęciem głosowali wszyscy 
radni.

Uchwała Nr 18/XLII/10
Rady Gminy Kluki

Z dnia 9 lipca 2010r.
w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na rok 2010.

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Punkt 5- Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania,  
odraczania  i  rozkładania  na  raty  spłat  należności  pieniężnych,  mających 
charakter cywilnoprawny, przypadających  Gminie Kluki lub jej jednostkom 
podległym.

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik E. Badnik. W związku z wejściem w życie 
z  dniem  01.01.2010r.  nowej  ustawy  o  finansach  publicznych,  zachodzi  konieczność 
określenia zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  lub jej  jednostkom podległym.  Zgodnie  z  art.  59 
ustawy  o  finansach  publicznych,  należności  pieniężne  mające  charakter  cywilnoprawny, 
przypadające  jednostce  samorządu  terytorialnego  lub  jej  jednostkom  podległym 
w przypadkach uzasadnionych ważnym interesem dłużnika lub interesem publicznym, mogą 
być  umarzane  albo  ich  spłata  może  być  odraczana  lub   rozkładana  na  raty,  na  zasadach 
określonych  w uchwale  Rady Gminy.  Niniejszy  projekt  uchwały  ustala  uszczegółowienie 
zasad,  które  będą  brane  pod  uwagę  do  analizy  wniosków  dłużników  o  udzielenie  ulg 
w spłacie  należności  przypadających  gminie  Kluki  lub  jej  jednostkom podległym w toku 
prowadzonego postępowania wyjaśniającego. 

Radny J. Konieczny- zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie kwestii umorzenia podatkowego za 
2009 rok w kwocie 40 tysięcy zł. (czy wszystkie przesłanki prawne zostały spełnione?)
Wójt  J.  Rożnowski-  wyjaśnił,  iż  analiza  wniosku  oraz  podjęcie  decyzji  o  umorzeniu 
nastąpiło przed przejęciem obowiązków Wójta, dlatego trudno w tej sprawie wypowiadać się 
o przesłankach. Projekt uchwały dotyczy należności cywilnoprawnych (np. najem, dzierżawa) 
natomiast kwestię umorzeń podatkowych uregulowano  w  ordynacji podatkowej.
Ponieważ  kwestia  umorzenia  należności  podatkowej  budziła  wiele  wątpliwości  i  pytań, 
Przewodniczący  Rady zaproponował,  aby  Komisja  Rewizyjna  przeanalizowała  sprawę  na 
posiedzeniu Komisji, a następnie przedstawiła wnioski całej radzie. Więcej uwag do projektu 
uchwały nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za przyjęciem głosowali wszyscy 
radni. 

Uchwała Nr 20/XLII/10
Rady Gminy Kluki

Z dnia 9 lipca 2010r.
w sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,  odraczania i  rozkładania na raty 
spłat  należności  pieniężnych,  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających 
Gminie Kluki lub jej jednostkom podległym.

Uchwała stanowi załącznik nr 5   do protokołu.  
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Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji 
o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kluki za pierwsze półrocze, informacji  
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz określenie zakresu i  
formy  informacji  o  przebiegu  wykonania  planów  finansowych  instytucji  
kultury, dla których organem założycielskim jest Gmina Kluki.

Projekt  uchwały  przygotowany  został  w  związku  z  wejściem  w  życie  przepisów  nowej 
ustawy  o  finansach  publicznych.  Zgodnie  z  art.  266  ust.  2  organ  stanowiący  jednostki 
samorządu terytorialnego określa zakres i formę informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych samorządowych instytucji kultury.
Uwag do projektu nie było. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 19/XLII/10
Rady Gminy Kluki

Z dnia 9 lipca 2010r.
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Kluki za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz określenie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych instytucji kultury, dla których organem założycielskim jest Gmina Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 6   do protokołu.  

Punkt 7  - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce 
samorządu terytorialnego .

Projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bełchatowskiego 
w formie dotacji celowej w wysokości 50 000,00 tyś. zł. z przeznaczeniem na rozbudowę drogi 
powiatowej nr 1909E Lubiec- Parzno- Bełchatów, odcinek Parzno- Emilin.
Uwag do projektu uchwały nie było. Za przyjęciem głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr 21/XLII/10
Rady Gminy Kluki

Z dnia 9 lipca 2010r.
w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego.

Uchwała stanowi załącznik nr 7   do protokołu.  
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Punkt 8  - Podjęcie uchwały w sprawie zgody na ustanowienie służebności przesyłu.
       

Przedstawiony projekt dotyczy wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu polegającej 
na założeniu i przeprowadzeniu elektroenergetycznej napowietrznej linii 400 kV, PGE Elektrownia 
Bełchatów S.A. ze stacji Trębaczew przez działki nr 1138/4, 1056/7 obręb Zarzecze 
i nr 710/1 obręb Trząs stanowiących własność Gminy Kluki oraz wykonanie niezbędnych robót 
związanych z budową, eksploatacją, konserwacją, modernizacją, naprawą, przebudową linii WN, 
SN,  na rzecz   właściciela linii.
Podjęcie takiej  uchwały stanowi delegację do podpisania umowy z zakładem energetycznym na 
ustanowienie służebności przesyłu.
Radny J. Konieczny wyraził wątpliwość, czy linie przesyłowe, które będą przebiegać przez działki 
gminne, nie będą miały wpływu na planowane inwestycje na działce gminnej o powierzchni 20 
hektarów.
Innych  uwag  do  projektu  nie  było.  Przewodniczący  odczytał  treść  uchwały.  Za  przyjęciem 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr 22/XLII/10
Rady Gminy Kluki

Z dnia 9 lipca 2010r.
w sprawie zgody na ustanowienie służebności przesyłu.

Uchwała stanowi załącznik nr 8   do protokołu.  

Punkt 9   -     Podjęcie innych niezbędnych uchwał.

W tym punkcie porządku obrad nie były podejmowane żadne uchwały. 

Punkt 10   -     Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

Wójt J. Rożnowski przedstawił informacje dotyczące realizowanych zadań okresu 
międzysesyjnego:
1) dokończenie  budowy  drogi  gminnej  w  miejscowości  Żar,  której  wykonawcą  było 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych w Radomsku. Wartość zadania 230 541,00 tyś. 
zł.
2) podpisanie umowy na realizację przebudowy drogi w m-ci Żelichów, której wykonawcą 
będzie PRDiM Bełchatów. Wartość zadania 239 782,00 tyś. zł.
3) został  ogłoszony  przetarg  na  przygotowanie  dokumentacji  na  przebudowę  dróg 
w  miejscowościach:  Podwódka,  Zarzecze,   Kaszewice  Kolonia,  Ścichawa,  Strzyżewice  oraz 
odcinek łączący Wierzchy Kluckie i Wierzchy Parzeńskie. Wartość zadania stanowi kwotę 68 tys. 
zł. , wykonawcą jest Pan K. Mamos. W związku z tym, iż dokumentacja napływa sukcesywnie 
został ogłoszony przetarg na przebudowę dróg Zarzecze, Podwódka, Roździn.
4) została podpisana umowa na remont Domu Ludowego w m-ci Ścichawa.
5) wykonanie projektu technicznego na wymianę pokrycia dachowego w budynku OSP
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 w Osinie.
6) została podpisana umowa na realizacje zadania na utworzenie szkolnego placu zabaw przy 
Szkole Podstawowej w Kaszewicach, w ramach programu „Radosna szkoła”.
7) przygotowanie  wniosku  do  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  celem 
dofinansowania budowy kanalizacji na osiedlu w Klukach, w kwocie 180 tys. zł. Istnieje nowe 
rozwiązanie, które pozwala do środków uzyskanych z PROW pozyskać dofinansowanie również z 
WFOŚ. Prace związane z budową kanalizacji zgodnie 

z deklaracją wykonawcy oraz inspektora nadzoru, zaawansowane są w 80-85 %.
8) budowa  chodnika  w  miejscowości  Nowy  Janów,  według  kosztorysu  inwestorskiego 
stanowi kwotę 340 tys. zł. w związku z tym, iż na to zadanie przeznaczone jest 160 tys. zł. (powiat 
80 tyś., Kleszczów 50 tyś., gmina Kluki 30 tyś.), w porozumieniu z Komisją Infrastruktury oraz 
panią radną m-ci Nowy Janów należy ustalić na jakim odcinku wykonane będzie zadanie. Aby 
zadanie  zrealizowane  było  w całości  sugestią  rady jest  wystosowanie  również  pisma  do PGE 
Bełchatów o dofinansowanie budowy chodnika.
9) został złożony wniosek do Ministerstwa o dofinansowanie remontu Szkoły Podstawowej 
w miejscowości Parzno. Problem stanowi fakt, iż środki wypłacane będą w późniejszym terminie, 
co oznacza przeprowadzenie remontu w czasie roku szkolnego. Ponadto ostatecznym terminem 
wskazanym w zaleceniach Sanepidu jest 31 sierpnia bieżącego roku. W momencie kiedy Gmina 
dokona remontu  w czasie  wskazanym przez Sanepid,  nie  będzie  spełniać  wobec Ministerstwa 
warunku jakim jest wkład własny, a tym samym utraci dofinansowanie. W związku z powyższym, 
właściwym rozwiązaniem będzie zwrócenie się do Sanepidu z prośbą o wstrzymanie postanowień 
i zaleceń, do czasu aż uzyskamy pomoc finansową z Ministerstwa. 

Punkt 11 i 12- Interpelacje i  wolne wnioski. Sprawy różne.

W tym punkcie porządku obrad zostały omówione następujące zagadnienia:
Radny  J.  Konieczny-  pytanie  dotyczące  etapu  sporządzenia  planu  zagospodarowania 
przestrzennego.
Wójt J.  Rożnowski-  inicjatywa  sporządzenia  planu zagospodarowania  wiąże  się  z  wnioskiem 
parafii  Kluki,  związanym z budową cmentarza.  Podjęte  czynności  w tej  sprawie wykazały,  iż 
budowa cmentarza po sporządzeniu planu zagospodarowania również może być niemożliwa. Plan 
zagospodarowania przestrzennego swoje źródło bierze w  studium uwarunkowań, i tak długo jak 
w studium uwarunkowań nie pojawia się cmentarz, tak długo nie będzie możliwa jego budowa. 
Zmiana studium uwarunkowań trwa dwa lata.  W związku z powyższym wykonanie dyspozycji 
rady w budżecie i sporządzenie planu zagospodarowania, w momencie kiedy budowa cmentarza 
jest nie możliwa, traci rację bytu. Najprawdopodobniej na kolejnej sesji będzie już wiadome, czy 
będzie  dokonana  zmiana  w  studium  uwarunkowań  czy  też  będziemy  korzystać  z  innego 
rozwiązania.
Radny J.  Konieczny-  pytania  w sprawie:  1)  dofinansowania do modernizacji  Domu Kultury 
w Klukach. 2) remonty dróg objętych gwarancją.
Wójt J. Rożnowski - w obecnej chwili dysponowane są środki z poprzedniego naboru wniosków, 
Urząd  Marszałkowski  ogłosił  kolejny  nabór  jesienią.  Natomiast  w  zakresie  remontów  dróg 
w miejscowości Kaszewice wykonawca dokonał napraw, jednak w momencie, gdy okaże się, że 
naprawy  nie  dały  rezultatu,  będziemy  wzywać  wykonawcę  do  gruntownego  remontu.  Drogi, 
których wykonawcą jest Przedsiębiorstwo Robót Dróg i Mostowych również są naprawiane.
Radny R. Śniady- sprawa oczyszczenia poboczy przy drogach powiatowych, miedzy innymi przy 
szkole w Roździnie.
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Wójt J. Rożnowski- Starostwo Powiatowe podjęło uchwałę dotyczącą wspierania gmin kwotą do 
50  tys.  zł.,  przy  czym  udział  Starostwa  ma  być  nie  większy  niż  60  % z  przeznaczeniem na 
udrożnienie rowów przy drogach gminnych i wewnętrznych. 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady powitał przybyłego na sesję lekarza Pana 
G.  Kamińskiego  i  odczytał  pismo,  które  wpłynęło  do  Rady  Gminy  w  sprawie  warunków 
lokalowych panujących w ośrodku zdrowia i ustalenia sposobu ich poprawy. Budynek powstał 
w lokalowych 60-tych XX wieku, niestety jego 45 letnie  użytkowanie sprawiło,  iż jest mocno 
wyeksploatowany.  Względy  higieniczne,  estetyczne,  techniczne,  zalecenia  Sanepidu  oraz 
rozporządzenie Ministerstwa Zdrowia nakazują przystosowania budynków, w których świadczone 
są usługi medyczne do wyższych standardów. Pan doktor nawiązując do treści wystosowanego 
pisma przedstawił dwie możliwości rozwiązania problemu:
-  pierwsza to wykonanie remontu przez Gminę,
- druga to wykonanie remontu we własnym zakresie w zamian za pomniejszenie czynszu.
Druga  z  możliwości  wiążę  się  z  pewnego  rodzaju  gwarancją  dotyczącą  możliwości  dłuższej 
dzierżawy lokalu.
Wójt  J.  Rożnowski-  wyjaśnił,  iż  w  takich  sytuacjach  zabezpieczeniem  dzierżawcy  jest 
długoterminowa umowa, która musi być poprzedzona wyrażeniem zgody przez Radę Gminy na 
długoterminową dzierżawę obiektu oraz postępowaniem przetargowym. Przetarg jest jednak o tyle 
ograniczony  w  związku  z  przeznaczeniem  budynku,  który  może  być  wykorzystywany  tylko 
i wyłącznie na cele zdrowotne. 
Podsumowując dyskusję Pan Wójt zaproponował przygotowanie na następną sesją uchwały 
w sprawie najmu z uwzględnieniem piętnastoletniego okresu dzierżawy.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał kolejne pisma, które wpłynęły do Rady Gminy:
- pismo od Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Parznie W. Drzewosz, w sprawie planowanego 
remontu w szkole, w związku z ostatecznym terminem wydanym przez Państwowego Inspektora 
Sanitarnego w Bełchatowie wpływającym 31.08.2010 r.
- pismo od Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Kaszewicach z prośbą o dofinansowanie 
wypoczynku dzieci z rodzin ubogich w okresie wakacji.
Wójt J.  Rożnowski-  wyjaśnił,  iż  nie  wyraził  zgody na taką  formę dofinansowania,  ponieważ 
właściwą instytucją dla rozwiązania tego typu spraw jest Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej
-  pismo  od  Ludowego  Klubu  Sportowego  „STOMIL”  informujące,  że  w  dniu  01.082010  r. 
odbędzie się wyścig kolarski częściowo ograniczający ruch na wymienionej trasie (dot. m-ci Nowy 
Janów).
W dalszej części obrad Pan Wójt w odpowiedzi na pytanie radnego J. Dymińskiego odnoszące się 
do  budowy  parkingu  przy  cmentarzu,  wyjaśnił,  iż  z  inicjatywy  księdza  proboszcza  zostało 
zorganizowane spotkanie z wójtem Gminy Bełchatów, na którym Wójt G. Kępa zobowiązał się do 
współuczestnictwa  w  inwestycji.  Jednakże,  aby  gmina  mogła  wykonać  inwestycję,  teren,  na 
którym ma być wybudowany parking musi stanowić własność gminy. W związku z powyższym 
odbyło się spotkanie z panią notariusz, która wyraziła opinię, iż istnieje możliwość przekazania 
działki  w drodze darowizny,  a formą zabezpieczenia będzie obciążenie działki  służebnością na 
rzecz działki sąsiedniej czyli cmentarza.
Pytania i sprawy skierowane do Kierownika Referatu GBR Pana P. Turniaka:
Radny J.  Dymiński-  prośba  o  przestawienie  znaku Osina  oraz  poprawienie  wjazdu na  drogę 
krajową.
Przewodniczący G. Augustyniak-  przypomniał,  iż zgodnie z prośbą pana kierownika,  zostały 
zapewnione środki w budżecie na bieżące remonty dróg, w związku z powyższym radni oczekują 
efektów.
Radny G. Siewiera- prośba o naprawienie drogi gruntowej w Żarze i Chmielowcu.
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Radny B. Trzmiel-  mieszkańcy Podścichawy zgłaszają uwagi w sprawie fatalnego stanu drogi 
prowadzącej do ich miejscowości.
Radny  H.  Szafran-  prośba  o  dowiezienie  kruszywa  w  Strzyżewicach  (od  Starej  Wsi  do 
Podroździna) oraz wycięcie krzewów na poboczach dróg, które zasłaniają drogę.
Pan  P.Turniak udzielił odpowiedzi na wszystkie pytania dotyczące dróg oraz omówił poruszone 
tematy.  Poprosił  również,  aby wszystkie  sprawy dotyczące  remontu  dróg zgłaszać  pod koniec 
miesiąca, kiedy już będzie w drodze przetargu wyłoniony wykonawca na remont dróg.
Radny  J.  Konieczny-  pytanie  dotyczące  przepustu  przy  drodze  krajowej  obok  posesji  pani 
Kaczmarek.
Kierownik Referatu-  w tej sprawie były przeprowadzone rozmowy z Generalna Dyrekcją Dróg 
Krajowych  i  Autostrad  oraz  firmą  wykonującą  kanalizację  na  Osiedlu,  która  po  zakończeniu 
budowy kanalizacji z pozostałych rur wykona ten przepust.
Radny  B.  Trzmiel-  na  jaki  odcinek  ogłoszony  jest  przetarg  na  budowę  drogi  w  Podwódce 
i dlaczego nie jest to długość ujęta we wnioski do budżetu 2010 r. dotyczącym budowy tej drogi.
Kierownik P. Turniak-  jest to odcinek długości około 700 metrów, ponieważ na taką długość 
została w ubiegłym roku sporządzona mapa do celów projektowych.
Radny  J.  Konieczny-  wyjaśnił,  iż  budżet  na  2010  r.  został  zatwierdzony  z  uwzględnieniem 
środków na odcinek ok. 1400 m. i radni byli przekonani, że droga będzie wykonana w całości.
Po krótkiej  przerwie  Wójt  J.  Rożnowski  wyjaśnił,  iż  umowa na  sporządzenie  mapy do celów 
projektowych jest datowana na 17 sierpnia 2009 r. , odbiór nastąpił 5 października. Na tym etapie 
nastąpiła  pewna  nieścisłość  dotycząca  odcinka  drogi.  W  związku  z  powyższym  Pan  Wójt 
zaproponował unieważnienie przetargu i wyłączenie tej drogi z przetargu, a następnie  zlecenie 
sporządzenia nowej mapy do celów projektowych dla tej drogi.
Na zakończenie zostały krótko omówione  następujące tematy:
Radna I. Lewińska-  sprawa pozyskania środków na likwidację dzikich wysypisk w lasach oraz 
pytanie dotyczące terminu składania wniosków na fundusz sołecki na kolejny rok.
Wójt J. Rożnowski-  wnioski na zadanie w ramach funduszu sołeckiego składane są do końca 
września.
Ostatnia   informacja   przekazana  przez  Pana  Wójta  dotyczy  bezpłatnego  badania 
mammograficznego, finansowanego przez NFZ.
Radna D. Stankowska - 16 lipca przyjeżdża mamobus do Kluk, zapisy odbywają się w ośrodku 
zdrowia.
Przed zakończeniem obrad Przewodniczący poinformował, iż w związku z koniecznością podjęcia 
uchwały  o  zmianie  okręgów  wyborczych  kolejna  sesja  musi  odbyć  się  jeszcze  w  okresie 
wakacyjnym.
Projekt uchwały został już przekazany Komisarzowi Wyborczemu w celu zaopiniowania. Termin 
kolejnej sesji ustalono na 30 lipca. 

Punkt 13   -     Zakończenia obrad.

O godzinie 14:10 Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady.

………………………………….                                                         ……………………………
Protokołowała: Danuta Stolarczyk                                                      Przewodniczący Rady
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